
FIRENZE 16.10. – 22.10.2022 

Po dobrem letu sem se v Firencah zopet udeležil seminarja v okviru Erasmus + projekta. Tokrat sem 

iskal novo znanje in ideje s področja robotike oz. Arduina. 

So se Firence v enem letu kaj spremenile? Kar se znamenitosti, ki sem jih obiskal že pri prvem obisku 

tiče, nič. Sem pa tokrat po predavanjih imel čas spoznavati drugačne Firence, tiste, ki so namenjene 

bolj domačinom. Že v nedeljo sem po spletu srečnih ali nesrečnih okoliščin prišel na boljši sejem, ljudje 

različnih narodnosti prodajajo marsikaj zanimivega od čisto preprostih knjig, starih TVjev, loncev in 

piskrev pa do Armanijevih oblačil, ki so jih prerasli ali pa so iz mode. Ugotovil sem, da je ob reki Arno 

sprehajalno/kolesarska pot, ki se vije od zanimivega parka z Indijanskim mostom, pa do kraja San 

Jacopo al Girone, v skupni dolžini skoraj 13 km. Tudi reka Arno je namenjena rekreaciji vseh vrst – 

ribarjenju, veslanju in SUPanju, glede na trenutno barvo pa se za plavanje sam ne bi odločil  Obrežje 

pa je namenjeno sprehajanju, posedanju tam se odvijajo celo nekateri koncerti in zabave. Po 

sprehajanju po neštetih uličicah, nekatere so široke ravno za kak manjši avto, lahko opazimo 

prenekatere detajle, ki krasijo stavbe – od lepo okrašenih vhodnih vrat, gavter na oknih do različnih 

figur, ki krasijo fasade. Italija bi bila zelo osiromašena, če ne bi imela svoje zelo raznolike prehrane ter 

1001 vrste kave. Tako so praktično na vsakem vogalu majhne slaščičarne, kavarnice, trgovinice ter 

galerije, kjer je mogoče najti tudi kakšnega bodočega Michelangela ali da Vincija. Italijani običajno 

zjutraj zelo na hitro spijejo espreso, zraven pa pojejo nekaj sladkega, običajno rogljiček, potem pa se 

odpravijo v službo. Tokrat sem imel čas obiskati tudi tržnico, kjer je možno kupiti sezonsko sadje in 

zelenjavo ter meso. Prav tako pa je možno tam tudi jesti, žal pa so nekatere prodajalne v popoldanskem 

času že zaprte. Ste vedeli, da so bile Firence ter palača Settimanni sedež ter prostori za ustvarjanje 

modnega oblikovalca Guccija? Pri sprehajanju po ulicah bodite pozorni tudi na prometne znake, saj so 

nekateri deležni posebne obravnave, lokalni umetnik jih že od leta 2010 malo preuredi. Lokalnim 

oblastem to sicer ni všeč, ampak znake puščajo, kot si si jih je zamislil umetnik. Glede na število 

prometnih znakov, pa mu dela še vsaj nekaj let ne bo zmanjkalo. Da pa ne boste gledali samo znakov 

vas opozorim tudi na to, da je potrebno gledati tudi na tla, saj vas lahko predvsem neprijetno preseneti 

kakšen pasji ostanek, ki ga lastnik ni uspel ali hotel pospraviti za svojim štirinožnim prijateljem. 

So me pa tokrat negativno presenetile cene, vse se je, vsaj po mojem mnenju, ne normalno podražilo. 

Že same cene hotelov so me presenetile, prav tako sem bil nekoliko razočaran nad namestitvijo, za kar 

sem kriv sam. Kljub temu, da je šlo za družinski hotel, sem pričakoval manj plastične embalaže, žal pa 

je bilo tudi pri zajtrku vse porcijsko pakirano in zavito v plastično embalažo. Tako, da bom naslednjič 

dobro premislil ali se vseeno splača rezervirati najcenejši hotel, od koder je center mesta možno v nekaj 

10 minutah doseči peš. Ali je k vsesplošni podražitvi pripomoglo turistično okrevanje po zaprtju zaradi 

covida, trenutna energetska situacija v svetu, ali pa človeški pohlep, pa naj vsak presodi sam. 

 



 

 

 

 

 

Ker pa namen obiska ni bil turistične ampak izobraževalne narave bom spodaj predstavil še kratek 

povzetek izobraževanja. 

Ponedeljek, 17. 10. 2022 

Na tokratnem tečaju se nas je zbralo 10 slušateljev različnih 

profilov, ki smo zastopali različne države: Bolgarijo, Češko, 

Francijo, Poljsko, Španijo in Slovenijo, predavatelj pa je prihajal iz 

Hrvaške. V uvodnem delu smo se na kratko predstavili, državo ter 

šolo iz katere prihajamo. Tako smo izvedeli, da so naše šole zelo 

različno velike ter, da učimo starostno različno otroke od osnovne 

do srednje šole. Najbolj pa je presenetila udeleženka iz Poljske, ki 

je prihajala iz knjižnice (Biblioteka Šlaska), kjer imajo celoten 

sistem izposoje knjižničnega gradiva povsem avtomatiziran. 

Potem pa smo se počasi lotili dela. Najprej smo spoznali razliko 

med kodiranjem in programiranjem. Jo poznate? Ter se spomnili kako poteka računalniško 

razmišljanje, ki ni nujno enako matematičnemu. Proti koncu prvega dne pa smo poskusili izdelati 

program v vmesniku Arduinu IDE. Kot je pri osnovi navada smo najprej izdelali program, kjer je utripala 

lučka, kasneje smo dodali še eno in ustvarili semafor. S semaforjem smo zaključili prvi dan 

izobraževanja. 



Torek, 18. 10. 2022 

Ste vedeli, da se lahko naučimo uporabljati Arduino tudi brez, da bi ga imeli? V ta namen smo v prvem 

delu spoznavali spletno aplikacijo ThinkerCAD. Aplikacija je brezplačna za uporabo in je namenjena 

uporabi in izdelavi vezij brez, da bi jih imeli doma. Na voljo imamo možnost uporabo Arduina, MicroBit-

a ter ATTiny-ja. Možnosti uporabe so praktično neomejene, kot je neskončen nabor različnih 

komponent pri Arduinu, od čisto osnovnih senzorjev, ki jih dobimo v osnovnem paketu pa do zelo 

dragih senzorjev, ki jih doma običajno ne uporabljamo. Ko smo vezje sestavili, napisali kodo ter 

preizkusili delovanje, pa je bil čas, da vse to prenesemo še v realnost, na naš Arduino. V aplikaciji je 

možno izdelovati tudi 3D modele ter se učiti programiranja s pomočjo postavljanja blokov. Ker nam je 

na koncu ostalo še nekaj časa 

nam je predavatelj predstavil 

nabor senzorjev, ki jih lahko 

priključimo na Arduino – od 

preprostega senzorja razdalje do 

senzorjev vlage, temperature, 

avtomatskega odpiranja vrat ter 

celo srčnega utripa. Glede 

kvalitete in cen pa je potrebno 

pobrskati po spletu, prav tako za 

njihovo uporabo. 

 

Sreda, 19. 10. 2022 

Sreda je bila namenjena spoznavanju z različnimi senzorji. 

Tako smo spoznali senzor temperature in vlage, senzor 

razdalje, senzor nivoja vode v drugem delu pa smo si vsak 

izbrali svoj senzor s katerim smo skušali izdelati mini 

projekt. Senzor temperature in vlage nam je izmeril 

trenutno temperaturo v prostoru, kasneje pa smo ga 

preizkusili še na oknu naše predavalnice. Razlika je bila 

očitna  S senzorjem razdalje pa smo poskušali prižgati 

različne lučke odvisno od razdalje. Predavatelj nam je 

vsakega od izbranih senzorjev na hitro predstavil potem 

pa smo se lotili dela. Sam sem se odločil za uporabo PIR 

senzorja oz. senzorja gibanja, s katerim se običajno npr. odpirajo avtomatska vrata, se prižiga luč, ko 

kdo stopi v prostor … Po začetnem navdušenju nad senzorjem sem spoznal, da njegovo programiranje 

in uporaba ni tako enostavna, kot sem si predstavljal. V popoldanskem času pa je sledil »turistični« 

ogled Firenc, kjer smo si v dveh urah ogledali glavne znamenitosti in izvedeli njihovo zgodovino. 

 

 

 

 

 



Četrtek, 20. 10. 2022 

Tudi v četrtek smo dan pričeli s 

spoznavanjem novih komponent, ki jih 

lahko priključimo na Arduino. Tako smo 

preizkusili delovanje fotoupora, s katerim 

smo v temi prižgali luč, naredili smo piano 

ter preizkusili servomotor. Prva dva 

projekta smo zaradi pomanjkanja 

komponent naredili v vritualnem okolju 

TinkerCAD, servomotor pa na pravem 

Arduinu.  

V drugem delu pa smo se lotili lastnih projektov. Razdelili smo se v nekaj skupin ter se odločili za 

naslednje projekte: koš za smeti z avtomatskim odpiranjem pokrova, namakalni sistem … Najprej je 

bilo potrebno idejo narisati v TinkerCADu potem pa smo počasi stvari spravili v realnost. 

Petek, 21. 10. 2022 

V petek smo se posvetili dokončanju naših projektov in uporabi v praksi. Tako smo uspeli zaključiti 

naslednje projekte: namakalni sistem za sobno rožo, ki se aktivira, ko vlažnost zemlje pade pod določen 

nivo; koš z avtomatskim odpiranjem pokrova ter sporočanjem, ko je koš poln; igrica za preskakovanje 

ovir ter igranje himne posamezne države, ki smo bile udeležene na seminarju.  

Vsi slušatelji smo seminar uspešno opravili in zasluženo dobili certifikate. 

 

 

 

 

Če potegnemo črto pod seminar, bi bilo lahko kaj drugače, boljše. Sama organizacija seminarja je bila 

tako kot pri mojem zadnjem obisku na zelo visoki ravni. Žal smo imeli nekaj težav pri  Glavna 

pomanjkljivost pa je na žalost je bila ta, da nas niso razdelili v npr. 2 skupini, saj s(m)o bili nekateri že 

bolj vešči uporabe Arduina in bi se lahko posvetili bolj obsežnim projektom. Predavatelj je bil korekten 

in vedno pripravljen priskočiti na pomoč.  


